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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 23 april 2018 
 
 
onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen fractie VVD en ChristenUnie - 

vermeende drugshandel en prostitutie rond de Milligerplas 
portefeuillehouder Henk Jan Meijer 

informant Hoekstra, Liesbeth (2379) 

medeopstellers Ivens, Maarten (2427) 
 

afdeling Fysieke Leefomgeving 

bijlagen Voorstel: Informatienota Beantwoording artikel 45 vragen fractie VVD- 
Vermeende drugshandel en prostitutie rond de Milligerplas 
 

  

Voorgesteld besluit raad 

kennis te nemen van de beantwoording van de artikel 45 vragen van de ChristenUnie 
getiteld “vermeende drugshandel en prostitutie rond de Milligerplas”. 
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Informatienota voor de raad 

 

Datum 16 februari 2018  

 

 

Onderwerp art. 45 vragen vermeende drugshandel en prostitutie rond de 
Milligerplas 

Versienummer V1.0 

  
Portefeuillehouder Henk Jan Meijer 
  
Informant B.L. Hoekstra  
Eenheid/Afdeling Publiekszaken/Fysieke Leefomgeving 
Telefoon 038 498 2379 
Email BL.Hoekstra@zwolle.nl 
Bijlagen 1. artikel 45 vragen gesteld door de fracties van de VVD en de 

ChristenUnie 
 
 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

de beantwoording van de artikel 45 vragen van de VVD getiteld “Duistere zaakjes bij 
de Milligerplas” en de artikel 45 vragen van de ChristenUnie getiteld “vermeende 
drugshandel en prostitutie rond de Milligerplas”.  
 

Vragen ChristenUnie  

1.Is het college bekend met de signalen van deze bewoners? 

Antwoord: 

Het college heeft kennis genomen van de signalen. De signalen zijn door gemeente, 

wijkwerkers en politie met omwonenden besproken tijdens een inloopavond op 31 

januari. Tijdens deze inloopavond is nadrukkelijk aandacht besteed aan het 

veiligheidsgevoel van omwonenden, de inzet van politie en de aanwezigheid van 

(voldoende) verlichting in het gebied.  

  

2. Is het college op de hoogte van de aard en omvang van de drugshandel die zou 

plaatsvinden om en nabij de (parkeerplaats van de) Milligerplas?  

Antwoord: 

Uit de cijfers van politie en de controles van de politie ter plaatse blijkt niet dat er op 

en nabij de parkeerplaats op dit moment (structureel) sprake zou zijn van 

drugshandel.  

  

3. Is het college op de hoogte van de aard en omvang van de prostitutie die zou 

plaatsvinden om en nabij de (parkeerplaats van de) Milligerplas?  
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Antwoord: 

Uit de cijfers van politie en de controles van de politie ter plaatse blijkt niet dat er op 

en nabij de parkeerplaats op dit moment (structureel) sprake zou zijn van prostitutie.  

  

4. Is het college het met de ChristenUnie eens dat genoemde situaties (drugshandel 

én prostitutie) onwenselijk zijn voor de veiligheid van de bewoners en de prostitués?  

Antwoord: 

Het college is van mening dat drugshandel en illegale prostitutie in het algemeen 

onwenselijk is.  

  

5. Zo ja, welke acties zijn er ingezet om drugshandel op deze plek tegen te gaan dan 

wel te voorkomen?  

Antwoord: 

Uit de cijfers van politie en de controles van de politie ter plaatse blijkt niet dat er op 

en nabij de parkeerplaats op dit moment (structureel) sprake zou zijn van 

drugshandel.  De parkeerplaats en de directe omgeving zijn wel een vast onderdeel 

van de surveillance van politie. Ook reageert de politie op meldingen van 

omwonenden. Mocht daadwerkelijk worden geconstateerd dat er sprake is van 

drugshandel dan wordt hiertegen opgetreden.  

  

6. Zo ja, welke acties zijn ingezet om prostitutie tegen te gaan op deze plek?  

Antwoord: 

Zie beantwoording vraag 5. Hetzelfde geldt voor prostitutie.  

  

7. Is er onderzocht of hier, gezien de berichtgeving, mogelijk sprake kan zijn van 

gedwongen prostitutie en wat doet het college er aan om de helpende hand aan 

prostitués te bieden?  

Antwoord: 

Bij vermoeden van gedwongen prostitutie wordt dit door de politie strafrechtelijk 

verder onderzocht. De gemeente voert een preventiebeleid rond 

loverboysproblematiek en seksuele weerbaarheid, door diverse instanties 

gecoördineerd door de GGD. Ook is er een uitstapprogramma voor prostitués.   
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Vragen VVD fractie 

1. Herkent het College het onveilige beeld rondom de parkeerplaats van de 

Milligerplas van omwonenden?  

Antwoord: 

Uit de cijfers van politie en de controles van de politie ter plaatse blijkt niet dat er op 

deze plek (structureel) sprake zou zijn van drugshandel en/of prostitutie. 

Onveiligheidsgevoelens bij omwonenden hebben de aandacht van het college. Om 

die reden is op 31 januari een inloopavond georganiseerd. Tijdens deze inloopavond 

is nadrukkelijk aandacht besteed aan het veiligheidsgevoel van omwonenden, de 

inzet van politie en de aanwezigheid van (voldoende) verlichting in het gebied.  

 

Tijdens 2. Is het College bereid om in samenwerking met de politie praktijken als 

dealen, prostitutie en illegaal gebruik van het parkeerterrein een halt toe te roepen?  

Antwoord: 

Vanzelfsprekend vindt het college drugshandel en illegale prostitutie in het algemeen 

onwenselijk en werkt zij samen met de politie om dit tegen te gaan. Voor beide 

thema’s hebben politie en gemeente continu aandacht. Zoals aangegeven blijkt op dit 

moment niet dat op deze plek structureel sprake is van drugshandel en prostitutie.  

  

3. Is het College bereid om hierbij naast meer surveillance ook betere verlichting en 

mogelijk cameratoezicht te betrekken?  

Antwoord: 

De omgeving rond de Millerplas is standaard onderdeel van de surveillance van 

politie. Vorig jaar is extra verlichting in het gebied aangebracht en hier is tevens 

aandacht voor bij de verdere ontwikkeling van het gebied. In overleg met de 

wijkmanager wordt gekeken hoe aanvullende verlichting op korte termijn kan 

bijdragen aan het verbeteren van het veiligheidsgevoel in dit gebied. Op dit moment is 

er geen aanleiding voor de inzet van bestuurlijke maatregelen zoals cameratoezicht.  

  

4. Kan het College iets aangeven over een mogelijke relatie tussen de schietpartij aan 

de Biezenknoppen en de parkeerplaats van de Milligerplas?  

Antwoord: 
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Het college heeft geen redenen om aan te nemen dat er een relatie is tussen de 

schietpartij en de parkeerplaats van de Milligerplas.  

  

5. Is het College het met de VVD eens dat het voor de gemeente onaanvaardbaar 

moet zijn dat mensen zich onveilig voelen in hun eigen buurt en huis? En dat snelle 

en gerichte actie noodzakelijk is om dit gevoel te herstellen?  

Antwoord: 

Ook het college is van mening dat het belangrijk is dat mensen zich veilig voelen in 

eigen huis en buurt. Naar aanleiding van de signalen heeft het college de 

omwonenden dan ook de mogelijkheid gegeven om hierover in gesprek te gaan met 

gemeente, wijkagent, wijkwerker en de woningbouwcorporatie. Deze bijeenkomst 

werd goed bezocht. Het college blijft aandacht houden voor mogelijke 

onveiligheidsgevoelens van omwonenden.  

 
 
 
Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 
 
 
 
 
de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 
 
 

 
 
mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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Jaargang   

Kenmerk  44028 

Onderwerp  Beantwoording artikel 45 vragen fractie VVD en ChristenUnie - vermeende 

drugshandel en prostitutie rond de Milligerplas 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 06-03-2018 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 23 april 2018, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


